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Poštovani gdin Šakanoviću,

Drago mi je da ste se javili jer sam već u prošlom Vašem objavljivanja i analiziranja mog gostovanja na TVSA shvatila
koliko se može biti objektivan a koliko ne. To najbolje oslikava analiza kad je riječ bila o porodiljskim naknadama, gdje
sam rekla da su plate u obrazovanju i porodiljske naknade kasnile što je aposlutna istina, a Vi ste pokušali da
obrazložite pa ću Vas citirati „ Vrijedi spomenuti i da su plate u obrazovanju povećavane, što je bio slučaj i s
porodiljskim naknadama, koje od marta 2024. godine u Kantonu Sarajevo iznose 1.261 KM. Kako navodi Radio
Slobodna Evropa, za tu je namjenu iz budžeta izdvojeno dodatnih 29 miliona KM“, što ja uopšte nisam spomenula
nego sam navela da kasne.  Drago mi je da promovišete Vladu KS.
Pa čak iz Vaša zadnje konstatacije u tom tekstu  da sam ( „ Svoje gostovanje u programu TVSA federalna zastupnica
Jasmina Biščević-Tokić iskoristila je da iz ugla opozicije uputi kritike na račun rada vlasti“ ) iz ugla opozicije iskoristila
nije tačno,  plate, porodiljske naknada i dječiji dodatak su  kasnili Kad ne dobijete platu na vrijeme, rate kredita neće
niko uplatiti. Istina ne poznaje ni opoziciju ni poziciju. Jasno mi je zbog čega idu ovakve analize ali to ćemo ostaviti za
neku drugu priliku.
Kada je riječ o Aerodromu, volila bi da ste se osvrnuli i utrdili da li je Aerodrom dat na koncensiju i kome? Da li su ljudi
koji sada čine Upravu imaju radno iskustvo? Da li je riješena imovina, urađen novi Terminal na Aerodromu? Ali
nažalost niste. Pa kad već želite da zasluge za napredak Aerodroma prepišete Kantonima a ne Upravi možemo
razgovarati i o toj temi.
Tačno je da Vlada Kantona Sarajevo donijela Odluku o usvajanju Program subvencija za razvoj turizma i avio-
saobraćaja na području Kantona Sarajevo i to niko nije osporio niti je pokušao.

Ministarstvo privrede KS je udovoljilo zahtjevu Turističke zajednice KS da im se na raspolaganje stave sredstva u
iznosu od 1.000.000 KM za subvencioniranje novih avio-linija kojima će se povezati Sarajevo sa evropskim gradovima
i time  uticati na povećanje broja turista i ostvarenih noćenja.

Na osnovu tog zahtjeva donesen je Prijedlog programa subvencija za razvoj turizma i avio-saobraćaja na području
Kantona Sarajevo.

Ukupna sredstva izdvojena iz Budžeta Ministarstva privrede KS za realizaciju ovog Programa iznose 1.000.000 KM,
od toga je 500.000 KM za realizaciju Javnog poziva namjenjenog avio-kompanijama koji će provoditi Turistička
zajednica KS, a preostalih 500.000 KM je za finansiranje projekata za koje je Vlada Kantona Sarajevo utvrdila da su
od značaja za Kanton, a koji doprinose razvoju turizma u Kantonu Sarajevo.
 
Važno za napomenuti je da dana 16.03.2023 godine na prijedlog Federalnog ministarstva prometa i komunikacija,
Vlada FBiH je s ciljem unapređenja avioprometa u Federaciji BiH donijela pet odluka o usvajanju programa utroška
sredstava tekućih transfera iz federalnog budžeta, namijenjenih za kapitalne transfere i subvencije javnim
preduzećima. Ovim odlukama ukupno je odobreno 23.170.000 KM i to za JP Aerodrom Bihać d.o.o. Bihać, te JP
Međunarodni aerodrom Sarajevo d.o.o. Sarajevo, JP Međunarodni aerodrom Tuzla i JP Međunarodni aerodrom
Mostar d.o.o. Mostar.

Ono sto nesmijemo zabraviti napomenuti da je u protekli nekoliko godina značajno unaprijedjena inftrastruktura
samog Aerodroma,a jedan od najznačajnijih projekata bio je nedavna modernizacija i dogradnja Terminala B. Ista je je
koštala 30 miliona KM. Uz to  su započete aktivnosti za produženje staze, kako bi se omogućilo slijetanje i polijetanje
širokotrupnih aviona, a nova namjera je da aerodrom dobije još jedan, potpuno novi terminal.
Sve su ovo uspjesi smijenjene Uprave, nesporno je da je njihov rad podržavala Vlada FBiH i Vlada Kantona Sarajevo,
ali je krajnje neozbiljno donijeti zaključak da je nesto postignuto samo donošenjem Odluke. Imate brojne Odluke
Vlade KS koje su donesene ali nikad u potpunosti realizovane zbog nesposobnosti onih koji su zaduženi za realizaciju
iste.

Veliki uspjeh je iskoristi sve prilike koje ste dobili od Vlade i postići impozantne rezultate.

S poštovanjem

Jasmina Bišćević Tokić

Dohvati Outlook za iOS

https://aka.ms/o0ukef
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